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编号：
敬启者：

年 月 日， 先生/女士向我行申请办
理其(儿/女/配偶 )个人出国留学贷款，并递交了《兴业银
行个人出国留学借款（额度）及信用卡申请表》和赴 国就
读 学校的入学通知书及其他相关资料。经我行审查，
先生/女士(之儿/女/配偶)符合我行个人出国留学贷款的申请条件，
我行已审批通过，同意向其发放个人出国留学贷款人民币 元
（大写），贷款期限为 年。

本证明书仅就 先生/女士(之儿/女/配偶 )
向 国大使馆申请签证时使用。请 先生/女士在
年 月 日前，持已办妥 国入境签证的护照来我行
办理放款手续。

特此声明。
银行公章：

年 月 日

Certificate of Overseas Study Loans issued

by Industrial bank

Number

Dear Sir or Madam

On Month Date Year., Mr./Ms. applied to our

bank, Industrial bank, for overseas study loans or the loans of his/her

son/daughter/spouse and submitted application, the Notice

of Admission issued by University of Country as well as

other relevant materials. After inspection, we acknowledge the

application of Mr./Ms. or his/her son/daughter/spouse conforming



to our bank’s standard for applying the overseas study loans. Our bank

hereby confirms our consent and approval to provide overseas study loans

in an aggregate amount of RMB Yuan, the tenor of the facility

is years.

This certificate should only be available for Mr./Ms. or

his/herson/daughter/spouse in applying for visa of

Country. Mr./Ms. can take the passport and the entrance visa to

our bank to withdraw the loans Before Month Date

Year.

We hereby certify the above said is true and correct.

INDUSTRIAL BANK CO.,LTD.

Authorized

Signature：

Date：
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